
JÆGERSPRIS K O M M U N E  
Ø K O N O M I U D V A L G E T

Det meddeles herved, at der afholdes økonomiudvalgs
møde

Mandag, den 11. august 1986 kl. lo.oo. 

på Jægerspris rådhus, udvalgslokale II, med følgende 

D A G S O R D E N  :

1 .

/

søger om eftergivelse af 
restskatter vedr.

søger om eftergivelse af ægtefællens restskat



BUDGETBEHANDLING 1987 - 1990

Efter økonomiudvalgets seneste behandling pr. 
9. juni 866 har forslaget igen væredt 
undergivet behandling i de stående udvalg.
Resultatet af denne sidste runde giver følgende
samlede budgetforslag for 1987:

1.000 kr
udgift indtægt

Driftsvirksomhed
00 Byudvikling, miljø m.v. 8.230 - 9.347
01 Forsyningsvirksomhed... 2.119 - 2.218
02 Vejvæsen.............. 4. 943 5
03 Undervisning og kultur. 41.062 - 3.997
03 Social og sundhedsvæsen . 143 . 643 -83.621
06 Administration........ 17.577 183

217.574 -99.371
Anlægsvirksomhed
00 Byudvikling, miljø m.v. 23.374 - 5.448
01 Forsyningsvirksomhed... 518
02 Vejvæsen.............. 5.557
03 Undervisning og kultur. 7.067
05 Social og sundhedsvæsen 339
06 Administration........ 902

37.575 - 5.448

Renter 875 - 2.626

F inansforskydninqer -5.806 428

Afdrag 1 .004
TOTAL 251.404 -107.017

Finansiering 2.124 -128.021
253.528 -235.038

Forventet træk på likvid
beholdning excl. kloak - 18.490
BALANCE 253.528 -253.528

i\B. I modsætning til tidl. år skal kommuner fra 
året 1987 budgetterer og bogføre uden moms. 
Ovenstående tal er derfor fradraget 22% moms og 
tillagt prisstigning fra 1986 til 1987.

Endnu engang oplever kommuner en budgetlægning 
med lovrræssige bindinger og ændringer, som gør, 
at den økonomiske situation er vanskelig at 
bedømme.

D 8..
fortsætter ..



fortsat

På den finansielle side får følgende stor 
indfl ydelse:
- Omlægning af refusionssystem til generelle 

tilskud
- Ny skattereform - påvirkning af 

beskatningsgrundlag?

Udover disse direkte finansielle påvirkninger 
er der fra regeringen - for at styre den 
s an fundsmæssige økonomiske udvikling - givet 
genstilling på 3 områder:

a .
Driftsudgifter for 1987 må ikke overstige 
gennemsnit af borbrug for 1983 og 1986.
Evt. overskridelse skal bindes i Nationalbanken 
uden rente i år, hvorefter tilbagebetaling 
finder sted i efterfølgende £ år.)

b .
Anlægsudgifter for komminer under et må ikke 
overstige 3 mia.

c .
Forbrug af likvide aktiver må i 1987 højst 
udgøre et beløb svarende til "overtræk" i 
forhold til henstillinger for 1986.

Disse henstillinger har alvorlig indflydelse på 
det foreliggende budget fortslag.

ad. a. Driftsudgiftsrammen
Debn nævnte maksimale ramme for 1987 kan på
grundlag af de seneste meddelelser opgøres til

1 .000-
ialt...............................  117.984
Budgetforslag som det nu forelig
ger viser.......................... 119 .429
FORÆNTET OVERSKRIDELSE 1.345

Ved Økonomiudvalgets behandling af 1. oplæg i 
juni var denne overskrivelse større.
De stående udvalg blev derfor anmodet om 
fornyet gennemgang, hvorved forskellige 
justeringer og nedskæringer blev foretaget.
Det skal her berrærkes, at disse 
justeringer/besparelser alle er godkendt med 
følgende indsigelser:
Sv.E.Isaksson stemte imod ejendomsudvalgets 
afvisning af nye ønsker samt socialudv. forslag 
om nedskæring vedr. fysioterapi, 
forældrebetaling, dagpleje, Slotsgårdens 
børnehave og De tre Ege.
Esther Mortensen stemte imod besparelsesforslag 
fra Kulturelt udvalg.

fortsætter



fortsat

ad. b. Anlægsudgifter 
Som nævnt er der ikke p.t. fastlagt 
nogen begrænsning for den enkelte 
kommine .

ad. c. Forbrug af likvid beholdning 
Likviditeforbrug jfr. budgetoplæg 
viser:
til kloak..........................
iøvrigt............................
Samlet forbrug
herfra et beløb svarende til for
ventet overskridelse på 86 regnskab
ca. 60% af 4 mio...................
OVERSKRIDELSE

I forbindelse med givne henstillinger er der 
ikke på dette område givet meddelelse om 
konsekvenser ved evt. overskridelse.

Generelt skal nævnes, at budgetforslag bygger 
på uændret personbeskatning samt uændret 
ejendomsskatteprovenu.
Endelig skal nævnes, at der mangler justering 
vedr. forældrebetaling.
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Varmeplanlægning.
Hovedstadsrådet fremsender oplæg til forudsæt
forhandlinger til evt. bemærkninger.

Teknisk udvalg den 28.5.1986: Sagen udsættes
til møde den 25.6.86.
23*6.86: Gendan fremsender status for kortlæg
ningsdelen.

25.6.86______ TEKNISK UDVALG
Fremsendes til økonomiudvalget, idet udvalgets 
indstilling er, at der etableres fælles halm- 
og flisvarmecentral til opvarmning af Sogne- 
og Møllegårdskolen, Møllehegn og Møllepark, 
brugsen, ungdomsboliger og kommunale institu
tioner, der p.t. opvarmes fra 3 Ege, samt Jæ
gerspris Slot og institutioner der p.t. opvar
mes fra Stiftelsen1s varmecentral ved Hovedgår
den.
Iøvrigt har udvalget ingen kommentarer til op
lægget til forudsætningsforhandlinger.



Kloak syd - efcape H»12«

Matr. nr. 8 GO, Bakkegårde,
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De kommunale vandværker.
Der er modtaget telefonisk henvendelse fra DGP 
(Dansk Gasmateriel Prøvning), der administrerer 
autorisationsloven, ang. Mogens Christensens 
manglende autorisation og hans arbejde for kom
munen.
DG? antager, at Mogens Christensens arbejde for 
vandværkerne er en overtrædelse af lovens § 2 , 
og påtænker således at anvende lovens § 1 9, litra 
1 og 2 ang. straffebestemmelser.
DGP havde sine oplysninger fra en kilde, man ikke 
ønskede at navngive.

syC<-i

3o.7.1986J
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget, 
idet man finder ikke at have overtrådt lovens §2 
i forbindelse med de af Mogens Christensen udførte 
ledningsarbejder.
Sagen overgives herefter til advokat Leif Erland- 
sen.
Udvalget erklærer sig indforstået med, at Mogens 
Christensen fortsat forestår rep.arbejder på led
ningsnet, dog således, at aut.VVS-mester Svend 
Thure Hansen - indtil endelig afgørelse i sagen fo
religger - forestår den del af arbejdet, som DGP 
påstår skal udføres af aut mester.



9.

Helårscmråde - Esrogård Byplanvedtægt nr«3

Arkitekt Tutti Lutken rejser forespørgsel omkring 
andelsboliger«
Teknisk udvalg drattede på sit made den 2.6.1983 
henvendelsen, men fandt, at man grundet manglende 
byggemodning og dermed også manglende tidsmæssige 
dispositioner omkring arealet, ikke kunne gå ind 
i en realitetsdrøftelse på nuværende tidspunkt.
7.6.1983:
meddelt dette tlf. tilbage til arkitekt Peer Mo
gensen. Cenne var imidlertid interesseret i, at 
sagen fores videre i kommunens planer omkring are
alet, og her tankes i første omgang på den fore
stående REVISION AF KOMMUNEPLAN.
5.9.1985:
Arkitektfirmaet fremsender fornyet henvendelse af 
4.9.1985, hvori man anmoder om et møde i sagen.

26.9.1985:
Teknisk udvalg indstiller til byrådet, at der nu 
udarbejdes en retningsgivende udstykningsplan med 
udgangspunkt i lokalplan 14, samt under hensynta
gen til igangværende kloakering.
Man vil herefter tage stilling til udnyttelsesform 
og etapeopdeling herunder forhandling med arkitekt 
Lutken.
Endvidere vil man i henhold til tidligere henven
delse herom også forhandle med ARBE3DER8Q, såfremt 
der fortsat er interesse herfor.

Økonomiudvalget 7.10.85: Man anbefaler, at der ud
arbejdes retningsgivende udstykningsplan.
Byrådet 15.10.85: T.U. indst, godkendes.

24.6.1986:
Landinspektør Børge Hansen fremsender udstyknings 
plan omhandlende ialt 143 boligparceller, som an-' 
givet i lokalplan 14.
Planen viser nye og gamle skellinier, vej-og sti
systemer - eksist, højspændingsledning, der for
mentlig skal omlægges.
Endvidere er de nyetablerede hovedkloakledninger 
til Kloak Syd indtegnet.

3o.7.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget, 
idet man indstiller parcelhus-sektionen til byg
gemodning i 1987 og tæt/lav-sektionen til bygge
modning i 1988*

Økonomisk forvaltning, 5.8.86
I sagen er ingen ajourførte økonomiske
opgørelser over byggemodningsudgifter.
I forbindelse med budget 87 er følgende 
overslagssummer medtaget:
1 987 ...............  kr. 7.048.830
1 988 ...............  kr. 1 0.867.480
1 989 ...............  k r . 2.195.130



Tilbageførsel af sommerhusområde i Neder-Oråby^

I fortsættelse af udvalgets behandling af sagen 
den 26.3, d.å. - pkt.T.l. - kan det meddeles, at 
der den 2.april d.å. er rettet henvendelse til 
LRS 0 Fentz om at få foretaget en juridisk vurde
ring af de økonomiske aspekter i sagen.

28.4.1986:
modtaget skrivelser fra

som fortsat udtrykker utilfredshed ved 
den af kommunen påtænkte tilbageførsel.
3o.4.1986:
Forelagt Teknisk udvalg til efterretning. 

7.5.1986:
Modtaget juridisk vurdering fra LRS O Fentz.

28.5.1986:
Tekniskudvalg indstiller til 2K-udvalg og byråd, 
at man som af LRS Fentz foreslået, anmoder grund
ejerne om at fremkomme med oplysning om erstat
ningsstøreiser mod behørig dokumentation — inder 
man foretager endelig beslutning om tilbageførsel 
Ejerne bør i øvrigt gøres bekendt med den af LRS, 
Fentz afgivne udtalelse.
Økonomiudvalget 9.6.86: T.U. indst, godkendes.

Byrådet 17.6.86: T.TT.’s indstilling af 28.5.86 godkendej 

24.6,1986:
Sagen besvaret således, at nævnte dokumentation 
fra skal foreligge
senest 3o.juli 1986.
29.7.1986:
Indgået skrivelse fra fru Tony Harder 
3o.7.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget, 
idet Teknisk udvalg er blevet gjort bekendt med 

skrivelse af 28.7.1986, men man fam 
her ingen anledning til yderligere forhandling i 
sagen.
Teknisk udvalg indstiller derfor til ØK—udvalg a- 
byråd træffer den for sagen nødvendige endelige 
beslutning om tilbageførsel af omhandlede areale: 
fra sommerhusområde til landzone,, og at man over' 
lader til LRS.Fentz om, at foretage det videre 
fornødne i sagen over for de to berørte lodsejere
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Krogstrap gadekar.
S.ieren af Damstræde 7, matr. nr. 27, Krogstrup

søger om tilladelse til at er
hverve ca. 15o nf af kommunens jord, som er belig
gende mellem ejendommen og gadekæret, idet vedli
geholdelsen iflg. jr mangelfuld.
Gartneren anmodet om at besigtige forholdene.
3o.7.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget 
med indstilling om, at det ansøgte ikke imødekomme* 
Udvalget har i øvrigt pålagt forvaltningen, at hol
de omgivelserne omkring gadekær i en sømmelig stanc

Oag og år:

Mandag, den 11. aug. 1986

//

8lad nr.

1669
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Private veje. 5
5 - fremsen

der skrivelse af 9.7,1986, hvori han vederlagsfrit 
tilbyder kommunen vejarealer omfattende Skyttevej 
og dele af Tuevej,

3o.7.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget, 
idet man kan indstille, at ovennævnte arealer 
ikke har interessa.

J

Kloak Syd - etape H.5,

<3. /f 3̂. C1 t s

Kommunernes gensidige forsikringsselskab fremsen
der tilbud på kombineret entrepriseforsikring for 
alle arbejder i forbindelse med etablering af pum
pestation og ledningsanlæg - Digevænget/Strandgård- 
vej.
Præmiesummen andrager kr.12.ooo,- 

3o.7,1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget, 
idet man indstiller, at der for omhandlede etape 
H.5 undlades forsikring.
for efterfølgende entrepriser i sommerhusområder 
undersøges alternative forsikringsselskaber.



Kloak syd - etape H.12.

Kloak syd - etape H«17.

Fa.Dines Jørgensen ‘og co. fremsender tilbud fra 
fa,FLYGT vedr. levering og montering af drænpum
pe med elinstallation ved bassin i Gerlev 

kr.32.82o,- ekscl.moms
Af hensyn til tidspres blev tilbudet den 15.7.86 
foranlediget videreekspederet med accept,

3o.7.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget 
til efterretning.



af 8t jordstykke - matr.nr.lF af Bonderup by. 
Købsprisen var loo.ooo kr,, og formålet uar at ind
rette deponeringsplads i forlængelse af den allere
de eksisterende plads. Dette er imidlertid ikke mu
ligt ud fra miljømæssige forhold, og hjemstedskom
munens ønske om ikke at få udvidet med yderligere 
deponeringsplads•
Samtidig har selskabet fået et tilbud om at mage
skifte omtalt? jordstykke med et andet jordstykke- 
matr.nr. 1A af Bonderup, Dette jordstykke støder 
op til AFAV's areal mod nordvest og er på ca.8,000 
m2 , og i lokalplanen udlagt til erhvervsformål pri
mært til affaldsbehandling ved kompostering.
Efter forhandling med grundejeren er der, som nævnt 
fremsat et tilbud, hvor AFAV betaler en byttepris 
på 97,5oo kr. for at mageskifte matr.nr.lF med 
matr.nr.lA,
AFAl/ har længe været interesseret i at købe jord, . 
idet selskabet i øjeblikket ikke har mulighed for 
at udvide sine aktivitere. Der er derfor også dæk
ning i budgettet til at købe jord*
På den baggrund, og under henvsining til vedtægten: 
§9, skal man hermed anmode om interessentkommuner
nes godkendelse af omtalte mageskifte.
3o.7.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget, 
idet man kan anbefals omhandlede mageskifte.

f  '  /  ‘

Aftale mellem Jægerspris byråd og Jægerspris 
boligselskab v/Dansk boligsleskab om opførelse 
og drift af.:bofællesskab for fysisk og psykisk 
handicappede på parcel afimatr. 1-n Jægerspris 
Hovedgård, Dråby.

Dansk boligselskab fremsender udkast 
om opførelse og drift af bofællesskab 
og psykisk handicappede.

Socialudvalgsmøde den 22,7.1986: Til
Oversides til byrådet.

til aftale 
for fysisk

orientering



Aftale mellem Jægerspris byråd og Jægerspris 
boligselskab v/Dansk boligselskab om opførelse 
og drift afien aldresintegreret daginstitution 
på parcel afnnart. nr. 1-n Jægerspris Hovedgård, 
Dråby.

Dansk boligselskab fremsender udkast til aftale 
om opførelse og drift af.-ny aldersintegreret 
daginstitution.

Socialudvalgsmøde den 22.7.1986: Til orientering 
Oversendes til byrådet.

Vedr, indførelse afjaftenpieje/døgnpleje.

Arbejdsgruppen har udarbejdet rapport om for 
slag til indførelse af .• døgnpie je/af tenpie je.

SOcialudvalgsmøde den 22.7.1986: Anbefales. 
Oversendes til byrådet.

BUDGETKONTROL PR. 1.7.1986 PÅ DET SOCIALE- OG 
SUNDHEDSMÆSSIGE OMRÅDE FOR REGNSKABSÅRET 1986.

Budgetrapporten pr. __________  er gennemgået og
der søges i den anledning om følgende tillægsbe
villinger:

Kontanthjælpsområdet
Nettobesparelse..... ..............  - 95.500

Praktisk bistand i 
hjemmet

Nettomerudgift......................  + 221.500

Hjælpemidler og 
omsorgsarbejde
Nettomerudgift.................    + 143.285

Dagplejeordningen
Nettomerudgift......................  + 165.000

forts ......





Kloak syd - tillægsbevilling
Efter meddelt anlægsbevilling er følgende nye 
aftaler indgået:

Vedr. Udløbsafdelinq.
Pr. 25.11.85 har byrådet givet
anlægsbevilling på.......... ,kr. 4.747.378
Hertil søges tillægsbevilling " 6.255

jfr. aftaleseddel nr. 2 af 
03. 7.86.

Vedr. Etape H . 11.
Pr. 15.10.85 har byrådet givet
anlægsbevilling på .......... kr . 708.110
Hertil søges tillægsbevilling " 4.193

jfr. aftaleseddel nr. 2 af
20.6.86.

Vedr. Rensnin qsanlæq,
Pr. 20.5.86 har byradet givet
anlægsbevilling på .......... kr.
Hertil søges tillægsbevilling 11 

jfr. aftaleseddel nr. 3 af 
8. 7.86.

8.345.547 
32.086

Opkrævning af tilslutningsbidrag vedr. Kloak Syd

31 grundejere er opkrævet bidrag til rensnings
anlæg med betalingsfrist 1 . august 1986.
Heraf mangler 13 grundejere at indbetale bidraget 
pr. 5 » august 1986.
I den anledning skal der fastsættes retningsli
nier for videre opkrævning herunder tvangsind
drivelse og forrentning.

Vedrørende håndværkerregninger

Man har i cerioden l/4 1985 - Jl/7 1986 konsta
teret store stigninger i håndværkernes tiaehe- 
taling.
I nævnte periode er der således set stigninger 
fra 3,7$ til 22,2^.
Det skal bemærkes, at der den 2 7 / 3 1985 °lsv ind” 
ført avancestop med stærkt begrænsede muligheder 
for at lade timebetalingen stige.
På denne baggrund mener man, at der er grundlag 
for at undersøge om prisstigningerne er i over
ensstemmelse med de gældende regler.

^ &  , CÅl '
/

/
/o V ^ C7c> < /^t Z'u..UL_

QuO? -



Tilskud til "Flygtning 8 6 "

Formand for lokalkomiteen Karen Larsen 
forespørger om kommunen i lighed med 
"Flygtning 81" vil bidrage med 1 kr. pr. 
indbygger.
Den store indsamling finder sted pr. 5. 
^k tober 1 9 8 6 .

SEKRETÆRFUNKTION FOR PLANLÆGNINGSUDVALG
En evt. overflytning af planlægningsfunk
tionen fra teknisk forvaltning til
økonomisk forvaltning gøres betin ge t af
følgende ændrin’oger i arbejdsfordelingen:

område f ra til
Forsikringer ØKF SEK
Huslej enævn ØKF SEK
BBR ØKF TEK
Lån-ej dskat ØKF soc

Herudover ønskes fastslået, at den i bud
gettet medtagne stilling i ØKF gøres per
manent.

En arbejdsdeling som ovenfor anført kræver 
selvfølgelig en overgangstid.

Alternativt foreslås, at planlægningsfunk
tionen placeres i SEK eller bibeholdes i 
TEK.

Chefgruppens indstilling til sagen vil 
foreligge på mødet.
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SAMARBEJDSUDVALGET

SU afholdt møde den 26.juni 1986 med følgende 
dagsorden:

, Vedr, arbejdstidsnedsættelse pr. 1.1.87.
0 \ .
~ r

c
\

Det foreslåes at arbejdstid om fredagen ændres 
fra kl. 14,oo til kl. 13.oo ligesom "Fixtiden" 
ændres fra kl. 15.oo til kl. 14.oo.

Kompensation for arbejdstidsnedsættelse

Der er i budgettet for 1987 afsat kr. I60.000 
til senere fordeling (Hermed evt. kompensation 
til skoleforvaltningen, jvf. ønske til budget.)

Gennemgang af budget 87.

Netto blev driftsbudget for 1987 reduceret med 
351.000. Hovedårsagen er overflytning af 5oo.ooo 
ved EDB anskaffelse til anlæg, hvor der nu ilat 
er afsat 1 . 1 mio. incl. flex-ur.

i. ,
T

cf. Anskaffelse af inventar samt aftale med 
peut.

er iværksat.

fysioter;

Vedr, bemanding af information og omstilling på 
Rådhuset

På chefgruppemøder d. 4. og 11. juli 1986 har man 
drøftet problemerne vedr, afløsning på grund af 
ferie og sygdom ( herunder også poxstbesørgelse) 
Man vedlægger indstilling til sagen vedtaget på 
mødet d. il. juli 1986.





Årsmøde i Skatteinspektørforeningen i dagene 
5 ., 4 « og 5 » september 1986.

Jeg skal herved ansøge om tjenestefrihed til 
ovenstående og om dækning af udgifterne i for
bindelse med mødet.

Udgifterne kan opgøres således: 
Mødegebyr
Hotelophold incl. morgenmad 
Frokost 4/9 
Middag 4/9

ialt

kr, 625,00
520.00
110.00

-_____ 500,00
kr. 1.555>°o

Til ovennævnte beløb skal lægges befordringsud
gifter (Maribo) og diæter på ud- og hjemrejsedag.

"Peter Sørensen

J

Vedr, konstituering i skatteforvaltningen.

I forbindelse med skatteinsp. 0 .Christensen's 
sygdom og fratrædelse har souschefen fungeret 
som chef i to perioder.

grundet sygdom : 3o.o7.85 til 2o.o8.85
grundet ferieafv. : o5.o6.86 til 31.o7.86

Der søges om konstitueringstillæg.





Personalesag - socialrådgiverstilling - nu besat 
af

/

Denne stilling har midlertidig været opnormeret
fra 34 tm. til 4o tm. ugl. ;

y

Følgende foreninger og institutioner ansøger 
om tilskud:

a. Arbejdsmedicinsk Forsknings fond(skærmtermi
nalers eventuelle skadelige effekt på kvin
ders graviditetsforløb)
har ikke ansøgt tidligere.

b. Landsforeningen for nyresyge i Danmark.
(11.3.85-bev. kr. 3oo,oo )

c. Landsforeningen for sukkersyge.
(lo.6.85-bev. kr. 3oo,oo)
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d. Stomiforeningen COPA.
Har ikke ansøgt tidligere

e. Isefjordens ørredsammenslutning, 
(lo.6.84-bev. kr. 3oo,oo)
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f. Scleroseforeningen.
(12.8.85-bev. kr. 3oo,oo)

g. Landsforeningen af vanføre. 
(11.1.82-bev. kr. 3oo,oo)



TILLÆGSDAGSORDEN:

DEN KOMMUNALE HØJSKOLE I DANMARK OG FORENINGEN 
AF DANSKE LIGNINGSKOMMISSIONER indbyder til kur
sus om '»SKATTEREFORMEN OG LIGNINGSPLANEN" den 
2 3. - 2 5. september 19860

Ligningskommissionen søger i den anledning om 
dækning af udgifter til kursusafgift kr. 1.39°*- 
pr0 deltager samt rejseudgifter og diæter for 
følgende medlemmer:

Frank Ventrup
Jan ohlsson
Niels Bork Sørensen
Bent Nielsen
Lone Schou Larsen
Carl P0 Tilma Hansen og for
Fuldmægtig Børge Hansen

Regionplan/losseplads
Som vedtaget på Teknisk udvalgs møde den 25.6,d.å, 
afholdes der møde med repræsentanter fra Skibby 
kommune.
Plan har herfra modtaget skrivelse af 3.juli d.å. 
fra Skibby kommune, hvori man tilbyder tilsvarende 
samarbejde for udpegning af alternative lokalite
ter for en lokal losseplads*
Skibby kommunes tekniske udvalg er indstillet på 
at søge grusgraven syd for Vangevej godkendt som 
fyldplads, hvis der viser sig behov for dette,
Mødet er berammet 6,august 1986 kl.lloo (med efter
følgende spisning)
6.8,1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget, 
idet man kan oplyse, at begge kommuners repræsen^. 
tanter var enige om, at fa.VIAK uopholdeligt går i 
gang med at undersøge mulighederne for en fælles 
kommunal deponeringsplads på "Storgården", samt 
evt. andre relevante muligheder - det være sig så
vel i Oægerspris kommune som i Skibby kommune.




